

Protokół Nr 16/2025

ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia

z dnia 16 grudnia 2025 roku

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej

We wspólnym posiedzeniu komisji udział wzięło 14 radnych.

Nieobecni usprawiedliwieni:

1. radny Norbert Michalak

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli:

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia
2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia
3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia
4. Borkowska Patrycja – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
5. Zasada Paulina – starszy inspektor
6. Pawłowska Katarzyna – inspektor
7. Nakonieczny Przemysław – sołtys sołectwa Modliborzyce
8. Wochna Monika – starszy inspektor

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Omówienie materiałów na XVIII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia.
3. Sprawy bieżące.
4. Zakończenie.

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji.

Po stwierdzeniu quorum kolejno przez każdego Przewodniczącego Stałej Komisji, Przewodnicząca Rady Gminy Renata Frontczak o godzinie 9.00 otworzyła wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. Następnie powitała Wójta Gminy Marcina Filipiaka, przybyłych gości, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy.

Ad.2. Omówienie materiałów na XVIII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymsko - Katolickiej p.w. św. Wojciecha w Parchaniu.

Dyskusja:

Radny Dawid Szwemin – zadał pytanie, czy jest jakiś plan na to, żeby zmobilizować proboszcza do działania? Dodał, że do tej pory widać zaangażowanie tylko gminy, a nie ma współpracy drugiej strony.

Wójt Gminy – odpowiedział, że rozmawiał z proboszczem, który go poinformował, że zależy mu na tym, żeby to zrobić.

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok

Dyskusja:

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025 – 2035.

Dyskusja:

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2026 – 2036.

Dyskusja:

Nie było pytań do przedstawionego materiału.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2026-2036.

Dyskusja:

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, na co będą wydane środki w kwocie 55 000,00 zł, jeśli chodzi o budynek w Parchaniu?

Wójt Gminy – odpowiedział, że musi być zrobiony projekt, żeby móc przerobić lokal użytkowy na mieszkalny. Dodał, że budynek w Ośniszczewie jest w złym stanie, a gmina nie posiada innych mieszkań.

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2026 rok.

Dyskusja:

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że zaszło nieporozumienie, ponieważ na komisji, podczas której omawiany był projekt budżetu na 2026 rok Wójt Gminy poinformował, że na Dworek w Parchaniu zaplanowana jest kwota 250 000,00 zł. W związku z tym, że uważa, że jest to zbyt duża podwyżka w porównaniu do GOKSiR patrząc na rok ubiegły, dlatego złożył wniosek

o zmniejszenie tej kwoty. Teraz okazuje się, że jednak ta kwota jest niższa, bo ok 200 000,00 zł.

Wójt Gminy – odpowiedział, że do niego nie dotarły dokumenty z GOKSiR po korekcie i dlatego tak powiedział.

Pani Anna Kuberska – dodała, że pierwszy plan przewidywał kwotę 280 000,00 zł dla Dworku i po konsultacji poproszono Dyrektora GOKSiR o zmniejszenie tego planu do 29 grudnia. Plan po korekcie został przekazany Komisji Rewizyjnej, a nie do Wójta, dlatego zaszło nieporozumienie.

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, dlaczego Komisja Rolnictwa i Finansów nie wzięła pod uwagę wniosku Komisji Rewizyjnej i Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu? Jego zdaniem pewne wydatki w GOKSiR są zbędne, ponieważ nie trzeba każdego roku kupować dekoracji, które można wykorzystywać z lat ubiegłych, podobnie jak inne zakupy.

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że jego zdaniem, za dużo jest środków przeznaczonych na Dworek w Parchaniu, który robi coś tylko dla określonej grupy osób, w przeciwieństwie do GOKSiR, który organizuje wydarzenia dla większej społeczności.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, co z jego wnioskiem w sprawie zmniejszenia budżetu dla Dworku w Parchaniu, skoro jest on nieprawidłowy przez wprowadzenie go w błąd? Jego zdaniem wniosek nie powinien istnieć w obecnej sytuacji.

Pani Anna Kuberska – stwierdziła, że Komisja Rolnictwa i Finansów odrzuciła ten wniosek, więc teraz i tak nie jest on brany pod uwagę. Zaszło nieporozumienie, które właśnie wyjaśniono i można uznać, że tego wniosku nie ma, jeśli nie zostanie on ponowiony na sesji.

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że ten wniosek powinien być wycofany.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, dlaczego Komisja Rolnictwa i Finansów nie uznała żadnego wniosku?

Radny Patryk Wojciechowski – odpowiedział, że Komisja po dyskusji pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt budżetu bez złożonych wniosków.

Radna Renata Frontczak – poinformowała, że ona nie jest za zmniejszeniem budżetu dla GOKSiR, czy Dworku ponieważ każdego roku koszty są wyższe, poza tym wszystkie organizowane wydarzenia są na wysokim poziomie.

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że jest za zmniejszeniem budżetu dla GOKSiR, a jeśli będzie im brakowało środków, to zawsze mogą się zwrócić z pismem o zwiększenie.

Radna Renata Frontczak – zwróciła uwagę na to, że w pierwszej wersji wnioskowano o kwotę ponad 1 000 000,00 zł, a teraz i tak już został obcięty plan do kwoty 968 000,00 zł.

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że zawsze planuje się wyższą kwotę, żeby było z czego później uciąć.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że niepotrzebnie wcześniej wydano środki na samochód dla Policji, a teraz gminie brakuje środków na inne rzeczy.

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że te 30 000,00 zł to nie była taka duża kwota.

Radny Samuel Kurzyński – stwierdził, że gdyby miał wcześniej takie informacje, jak dzisiaj, to jego wniosek brzmiałby zupełnie inaczej.

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że nie powinno tak być, że na dzień dziecka, który jest organizowany dla dużej ilości osób planuje się 10 000,00 zł, a na 15-lecie GOKSiR-u, 20 000,00 zł i będzie miało to wydarzenie mniejszą liczbę odbiorców. Poza tym to nie jest jakaś okrągła rocznica, żeby trzeba było świętować, tym bardziej, że w gminie nie obchodzono wcześniej takich rocznic.

Radny Dawid Szewin – stwierdził, że rok temu mówiono, że zatrudnia się dodatkowego pracownika na rok, a później będą środki z zewnątrz, a tu okazuje się inaczej.

Radna Renata Frontczak – poinformowała, że są darczyńcy, którzy przekazują środki na Dworek.

Radny Tomasz Wronecki – uważa, że nie ma nagłośnienia informacji o tym, że ten Dworek funkcjonuje, tym bardziej że w Inowrocławiu jest dużo m.in. kuracjuszy, którzy z pewnością by odwiedzili to miejsce, gdyby tylko o nim wiedzieli. Brakuje broszur informacyjnych. Poza tym jego zdaniem na piknik, który się odbył powinno się szukać sponsorów na przyjazd pojazdów militarnych, a nie płacić za takie rzeczy z budżetu. To jest brak operatywności, tym bardziej że na wynagrodzenia jest zaplanowane 130 000 zł. Dodał, że tu chodzi o pieniądze gminne.

Radna Renata Frontczak – uważa, że ten temat powinien zostać poruszony na spotkaniu z Profesorem, który zajmuje się Dworkiem.

Wójt Gminy – odczytał pismo dotyczące funkcjonowania Dworku. Dodał, że w pierwszej połowie 2026 roku będzie złożony wniosek za pośrednictwem Stowarzyszenia na kwotę 50-60 tys. zł. Poza tym będzie możliwość starania się z Urzędu Marszałkowskiego o środki na projekty miękkie. Jednak, żeby to funkcjonowało, to muszą być środki na wynagrodzenia pracowników.

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że Dworkiem w Parchaniu powinna się zająć jakaś inna instytucja, ponieważ dla gminy to tylko koszty. Zaproponowała, żeby organizować może w tym miejscu szkolenia, konferencje dla firm, z czego byłyby środki na utrzymanie, tak jak jest np. w Lubostroniu.

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy faktycznie chcielibyśmy oddać ten Dworek?

Radna Renata Gawrysiak – odpowiedziała, że nie chodzi o oddanie, tylko taki jakby patronat, żeby ta instytucja mogłaby się starać o środki zewnętrzne.

Radny Tomasz Wronecki – dodał, że nie po to było tyle lat starań, żeby to oddać. Jednak to miało wszystko inaczej wyglądać. To miejsce miało działać, a tak nie jest. Nawet mieszkańcy Inowrocławia nie wiedzą o tym Dworku. Dodał, że powinno się wejść w szerszą współpracę ze szkołami, biurami podróży itp.

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że nasza gmina nie jest gminą turystyczną i nigdy nie będzie dużo zwiedzających w Parchaniu. Dodał, że przy uchwale, kiedy tworzone tam muzeum mówiono radnym o możliwościach pozyskania dużych środków zewnętrznych, a teraz okazuje się coś innego. Po czym zadał pytanie, czy nie warto się cofnąć i zmniejszyć zatrudnienie, żeby nie generować tak dużych kosztów? Co daje gminie, że omawiany Dworek będzie zareklamowany? Uważa, że powinno się zareklamować całe Parchanie, a nie tylko jedno miejsce, ponieważ nie jest to dobra reklama.

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że Dworek ma reklamować całą gminę Dąbrowa Biskupia. Poinformowała, że w roku 2026 będzie utworzony szlak turystyczny, zostaną postawione wiaty oraz będą wydane publikacje dotyczące gminy, ponieważ to ma być „perełka” województwa.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, kto to wymyślił, że to jest „perełka” województwa? Co gminie daje ta reklama? Dodał, że skoro ma to być „perełka” województwa, to niech Urząd Marszałkowski da pieniądze na utrzymanie Dworku.

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że będą środki zewnętrzne na projekty miękkie.

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że to koszty utrzymania Dworku są wysokie.

Pani Katarzyna Pawłowska – stwierdziła, że jeśli będą dobrze podpisane umowy, to te koszty można zmniejszyć korzystając z projektów miękkich.

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że w przeszłości mówiono o wysokich dotacjach na utrzymanie, niestety rok minął, a koszty rosną i teraz mówi się tylko o środkach na projekty miękkie.

Pani Katarzyna Pawłowska – zaznaczyła, że część radnych zna historię przejęcia Dworku, kiedy były zapewnienia Ministerstwa o środkach, a po przejęciu wycofano się z tych obietnic.

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że proporcja zatrudnienia między Dworkiem, a GOKSiR jest niezachowana, ponieważ w Parchaniu zatrudnione są 3 osoby i tam mało się dzieje, a w GOKSiR są 4 osoby, a jest o wiele więcej wydarzeń.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, ile jeszcze potrzeba czasu na tzw. „rozkręcenie” Dworku?

Pani Katarzyna Pawłowska – stwierdziła, że zobaczymy, co przyniesie przyszły rok.

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że są gminy, które ciągle mają dofinansowania, a nasza gmina jest gminą wiejską i nie mamy zbyt dużo środków. Uważa, że ktoś powinien bardziej starać się o zdobywanie środków zewnętrznych dla gminy.

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy ktoś rozmawiał z Marszałkiem na temat problemów, jakie gmina ma z utrzymaniem Dworku?

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że było kilka rozmów, nawet w samych Dworku w Parchaniu.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, dlaczego gmina płaciła za sprzęt wojskowy (pojazdy) na Pikniku Generalskim?

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że to nie było od Wojska lecz ze Stowarzyszenia.

radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy w projekcie budżetu na 2026 rok ujęty jest projekt na ścieżkę pieszo-rowerową Parchanie-Modliborzyce?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że nie.

Pani Katarzyna Pawłowska – dodała, że dopóki nie będzie podpisanego porozumienia ze Starostwem Powiatowym w Inowrocławiu, to gmina nic nie może zrobić.

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że chyba tak nie jest, ponieważ będąc na rozmowie w Starostwie usłyszała, że dopóki nie będzie projektu, to nie będzie porozumienia.

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że gmina nie może zrobić projektu bez porozumienia, ponieważ nie ma na piśmie po której stronie ostatecznie ma być ta ścieżka, kto wykupi grunty od właścicieli. Dodała, że ta inwestycja powinna być zrobiona na zasadzie ZRID i te wszystkie informacje muszą być ujęte w projekcie. Najlepszym rozwiązaniem byłoby, gdyby Powiat zrobił projekt, a gmina zapłaciłaby za niego. W przeciwnym wypadku mogłoby się okazać, że będą ciągle poprawki w projekcie, tym bardziej, że nie ma gwarancji kiedy byłby zrealizowany ten projekt.

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy po stronie gminy będzie tylko wykonanie projektu?

Radna Renata Frontczak – odpowiedziała, że na ostatnim spotkaniu mówiono jeszcze o 10-20% wkładu gminy w realizację projektu.

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.

Pani Anna Kuberska – przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2026 rok.

Dyskusja:

Pan Przemysław Nakonieczny – zadał pytanie, czy nie powinno się wpisać inwestycji ścieżki pieszo-rowerowej na lata przyszłe?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że nie zna kosztów tej inwestycji i to nie jest jeszcze właściwa uchwała, dlatego nie może tego wprowadzić.

Radny Tomasz Wronecki - stwierdził, że koszt takiego projektu to kwota ok. 130 000,00 zł, a w przypadku poprawek lub aktualizacji dojdą kolejne koszty.

Radny Igor Szulc – uważa, że dopiero jak będzie podpisane porozumienie, to wówczas można tą inwestycję wpisać do WPF.

Pan Przemysław Nakonieczny – stwierdził, że skoro były rozmowy i jest inicjatywa, to powinno coś robić dalej w tej sprawie, a tu gmina stoi w miejscu.

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że to jest jakaś niepotrzebna przepychanka, ponieważ gmina chce porozumienia, a Powiat projekt.

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie zrobi projektu bez podpisanego porozumienia.

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że sam wykup gruntów to prawdopodobnie będzie ogromny koszt, dlatego nie ma co wydawać środków na projekt bez porozumienia.

Pan Przemysław Nakonieczny – poinformował, że ze strony Starostwa Powiatowego jest deklaracja o realizacji inwestycji, nawet etapami, jeśli nie będzie od razu środków na całość, jednak musi być zrobiony projekt. Uważa, że ktoś powinien jechać np. na sesję Rady Powiatu i przedstawić ten problem, żeby się dogadać, a nie stać w miejscu.

Radna Renata Frontczak – uważa, że trzeba rozmawiać, żeby rozwiązać ten problem.

Pan Przemysław Nakonieczny – zadał pytanie, ile wniosków do budżetu zostało uwzględnionych w projekcie budżetu na 2026 rok?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że trudno jest odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ niektóre wnioski dotyczą bieżącej działalności gminy i są ujęte w zadaniach ogólnych, w danym dziale. Dodała, że odpowiedzi na wnioski będzie wysyłała w styczniu.

Pan Przemysław Nakonieczny – zadał pytanie, czy ujęto w projekcie budżetu montaż lampy przy przystanku w Rejnie oraz przebudowę drogi w Rejnie?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że nie, jednak w ciągu roku można zawsze wprowadzić, jeśli znajdą się środki.

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału.

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2026.

Dyskusja:

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, skąd jest nagły wzrost interwencji domowych? Czy te wszystkie interwencje związane są z alkoholem i była tam przemoc? Czy ten wzrost oznacza, że te programy nie przynoszą skutków?

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że trudno jest powiedzieć, z jakiego powodu są te interwencje, ponieważ nie posiada takich informacji. Z pewnością był tam alkohol, jednak o szczegółach nie jest informowana.

Pani Marzena Gustaw – dodała, że w lutym na sesji będzie Komendant Policji, dlatego będzie można zadawać takie pytania.

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.

Radna Renata Frontczak – przedstawiła projekt w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dąbrowa Biskupia i stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia.

Dyskusja:

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, dlaczego Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu chce zaprosić tylko psychologa z jednej szkoły?

Radny Marek Świerkowski – odpowiedział, że teraz miałby być zaproszony jeden psycholog, a na komisje w innym terminie można zaprosić innych. Jednak można to zmienić i zaprosić psychologów ze wszystkich szkół na jedno posiedzenie komisji.

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.

Ad.4. Sprawy bieżące.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy coś wiadomo odnośnie zakupu działki w Zagajewicach na drogę? Czy jest jakaś wycena?

Sekretarz Gminy – odpowiedziała, że jeszcze nie.

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że przy podejmowaniu uchwały mówiono im, że musi to być zrobione do końca roku.

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że nie ma jeszcze wyceny, ponieważ czeka na właściciela działki w sprawie dokonania formalności podziału działki. Natomiast w kwestii terminów, to ona nie wie jak to miało by wyglądać, ponieważ inwestycjami zajmuje się ktoś inny w urzędzie gminy.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy już wiadomo ile będzie zwrotu z funduszu sołectkiego?

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że wniosek musi złożyć do końca maja, a zwrot jest przeważnie w miesiącach lipiec-sierpień. Do końca marca należy podjąć decyzję, czy będzie wyodrębniony fundusz na rok 2027.

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy coś jest robione w związku z ostatnią wizytą przedstawicieli firmy VIANDO?

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że nie dostała polecenia, żeby przygotować jakieś dokumenty związane z planem miejscowym.

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, na jakim etapie jest biogazownia w Modliborzycach?

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że to dotyczy terenu prywatnego i nieobjętego planem miejscowym. W tym wypadku wypowiedzieć się mogły strony postępowania, a nie ogół mieszkańców i to Wójt Gminy podejmuje decyzję.

Radny Dawid Szwemin – zadał pytanie, czy wiadomo coś na jaki cel mają być wykorzystane budynki po KOM-ROL w Bąkowie, przez nowego właściciela?

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że nic jej nie wiadomo.

Radny Tomasz Wronecki – poinformował, że Koło Łowieckie ma pretensje, że nie są zapraszani na dożynki gminne.

Pani Marzena Gustaw – poinformowała, że zwróci na to uwagę.

Radna Renata Frontczak – dodała, że ten problem był już w przeszłości poruszany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Finansów, na które były zaproszone Koła Łowieckie.

Radna Renata Gawrysiak – poinformowała, że na środku drogi wojewódzkiej w Dąbrowie Biskupiej jest wyrwa, w której gromadzi się woda, a przez to niszczy się asfalt. Mimo kilku zgłoszeń nie zostało to naprawione od długiego czasu. W związku z powyższym prosi o interwencję w tej sprawie. Zadała również pytanie, co jest zrobione z uwagami dotyczącymi m.in. świetlic kontenerowych, po objeździe Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego?

Sekretarz Gminy – odpowiedziała, że gmina jest w stałym kontakcie z wykonawcą, który naprawia zgłaszane usterki.

Radny Dawid Szwemin – zwrócił uwagę, że w tych świetlicach ciągle jest coś nie tak. Jak zalepią w jednym miejscu, to po kolejnym deszczu leci w drugim miejscu.

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że niedługo minie gwarancja i to gmina zostanie z problemem.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy zgłoszenia o usterekach są telefoniczne, czy pisemne?

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że telefoniczne, jednak również ma wiadomości sms oraz koresponduje czasem z firmą mailowo.

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy gwarancja będzie przedłużona z uwagi na częste naprawy?

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że gwarancja zostanie przedłużona o czas napraw.

Radny Samuel Kurzyna – zwrócił uwagę, że przy zgłoszeniach telefonicznych nie jesteśmy w stanie określić tego czasu, dlatego powinny być zgłoszenia pisemne, a następnie protokoły odbioru prac.

Radny Dawid Szwemin – poinformował, że w Bąkowie od 3 miesięcy miało być malowanie i do dnia dzisiejszego nie jest to zrobione.

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że malowanie będzie wiosną. Dodała, że jest po rozmowie z sołtysami i mają zgłaszać uwagi dotyczące świetlic, ponieważ na obecną chwilę jest dobrze. Jeśli chodzi o Parchanki, to nie ma uwag.

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że jeśli będzie malowanie dopiero wiosną, to do tego czasu będzie to rdzewieć.

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że wówczas firma będzie musiała to naprawić.

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że nie można mówić, że nie ma zgłoszeń, skoro Komisja jeździła i spisała uwagi.

Radny Marek Świerkowski – dodał, że uwagi powinny być zgłaszane na piśmie wykonawcy, a nie na telefon.

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że nie ma takiej potrzeby, ponieważ ma sms-y i emaile.

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że to jest już „czepianie się”, skoro wykonawca naprawia wszelkie zgłoszenia.

Radny Marek Świerkowski – odpowiedział, że radni powinni reagować na takie rzeczy i to nie jest „czepianie się”. Uważa, że ktoś powinien sprawdzić, jak to jest zrobione.

Radny Dawid Szwemin – dodał, że ciągle są te same zgłoszenia i głównie dotyczą tego, że po opadach woda jest w środku świetlicy.

Sekretarz Gminy – odpowiedziała, że jeszcze raz przeanalizują z wykonawcą protokół Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu.

Ad.5. Zakończenie.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła wspólne posiedzenie komisji.

Dąbrowa Biskupia, dnia 16 grudnia 2025 r. ,godz. 12:30.

Prowadząca posiedzenie

Renata Frontczak

Protokółowała

Monika Wochna